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Z A P I S N I K 
SA 10. SJEDNICE VMO  

10. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 12.10.2011. (srijeda) s početkom u 19.00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Hadi Aji, član VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Dejan Kurelić, član VMO 
- Milka Milović, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
Opravdano odsutni: 
- Ida Mahmutefendić, presjednica VMO 
- Mile Biondić, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 
-     Ante Peran, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednice VMO i predložio slijedeći: 
 

D N E V N I  R E D 
 

 
1. Prijedlozi za uvrštenje u Program rada VMO za 2012. godinu 
2. Razno 
 

Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno. 
 
Zapisnik sa prethodne sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
 AD 1 
Vijećnici su analizirali kroz diskusiju predložene aktivnosti za uvrštenje u Program rada za iduću 
godinu. Predloženo je da se uz standardne sportske aktivnosti za Dan MO još uvrsti turnir u 
malom nogometu i lokalne fantazy igre, kao i povlačenje konopa, ali u sklopu obilježavanja Dana 
Grada. Objedinjene razne prigodne aktivnosti i predavanja, kao poseban program,  proširiti 
općenito stavkom "Edukativna predavanja" na prijedlog Biondić, Peran, Rušec. Program za Dan 
Mjesnog odbora planirati kao i za tekuću godinu, dakle, izložba , sport, kulturno-umjetnički 
program. Program namijenjen djeci za Svetog Nikolu pripremiti kao i do sada, ali sa smanjenim 
sredstvima za darove. Zamjenik predsjednice M.Barać ističe da bi se svi vijećnici trebali angažirati 
oko prikupljanja donacija za kvalitetniju realizaciju pojedinih programa. 
 
 Zaključak 
Vijeće donosi odluku da se prihvaća Prijedlog programa za iduću godinu s tim da se uvrste 
dodatni prijedlozi sa ove sjednice.  
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AD 2 
 
- Suvlasnici stanova iz Crnčićeve ulice 1 do 9 u svojoj predstavci traže od Vijeća da pokrene kod 

nadležnih resornih  gradskih organa postupak za  preregulaciju prometa u njihovoj  ulici. 
Naime, radi nedostatka parkirališnih mjesta i potrebe parkiranja duž prometnice, predloženo je 
da se dvosmjerni promet preinači u jednosmjerni počevši od parkirališta, prema zapadu i TC 
Kaufland. 

 
Zaključak 
Vijeće donosi zaključak da je zahtjev opravdan, jer analiza pokazuje nedostatak 181 
parkirno mjesto. Zaključeno je da se kontaktiraju ovlaštene osobe iz Crnčićeve  broj 4 do 
12, jer se preregulacija odnosi i na taj dio ulice. Obvezu izradu skice novog prometa 
preuzeo je M.Barać, koju dostaviti sa zahtjevom u Rijekapromet.  
 
- Suvlasnici stanova iz Becićeve ulice broj 4 zatražili su postavljanje stupića ispred ulaza u 

njihovu zgradu, jer nesavjesni vozači nepropisno parkiraju automobile i ometaju ulaz u zgradu. 
 
Zaključak 
 
Vijeće donosi zaključak da se zahtjev uputi Rijekaprometu, jer je opravdan. 
 
  
Sjednica je završila u 21.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 

 


